
   

  

   

Referat af bestyrelsesmøde nr. 119 

  

 

Dato: Tirsdag den 16.5.2023 kl. 19:00 

  

Sted: Birthe Thomsen, Dyrehavevej 34, 2930 Klampenborg 

  

Bestyrelsesmedlemmer: Flemming Lund, FL 

  Birthe Thomsen, BT 

 Susanne Waldhauer, SW 

 Birgit Elvang, BE 

Tove Forsberg, TF 

 

Fravær:  Niels Morling, NM 

Søren Rahbek, SR 

 
 

Suppleanter: Anne Boding Jensen, AJ 

  

Referent: Tove Forsberg, TF  

 

 

 

Dagsorden: 

 

1. Godkendelse af referat 118 

2. Status på medlemsregisteret og regnskabet 

3. Generalforsamling 

4. Status på sager 

5. Fællesrådet 

6. Hvervefremstød 

7. Eventuelt 

 
 
 
 
 
 
 
Formand: Flemming Lund, Emiliekildevej 13 D, 2930 Klampenborg.  
Telefon 25 29 73 30 * 39 63 08 76 
Mail info@skgf.dk 
Hjemmeside www.klampenborg-skovshoved.dk  

Henrik Mørck, HM 

mailto:info@skgf.dk
http://www.skgf.dk/
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Ad 1 Godkendelse af referat 118 

 

Referatet blev godkendt uden bemærkninger. 

 

 

 

Ad 2 Status på medlemsregisteret og regnskabet 

 

Generel status på medlemsregisteret (BT og SW): 

Medlemsregisteret er ajourført, og regnskabet for 2022 er ved at være færdiggjort. 

 

Generel status på regnskab 2023, herunder håndtering af modtagne kontingentindbetalin-

ger (SW): 

Regnskabet her er også ved at være færdigt, og ca. halvdelen af de udsendte kontingent-

indbetalinger (344) er gået ind. Jannik Friis fra Søbakken skal have separat opkrævning. 

 

Drøftelse af håndteringen af modtagne tilbagemeldinger om betaling: 

BT gennemgår henvendelserne og checker ved at sende et eksempel til SW. 

 

Hvor mange opkrævninger er udsendt: 

Der er udsendt 668 opkrævninger. 

Drøftelse af rykkerprocedure: 

2. rykker procedure går i gang nu – for ikke-PBS betalinger vil rykker 2 sendes om ca. 10 

dage pr. e-mail eller pr. post. Hvor mange, der sendes af hver, vil BT spørge Anders om. 

Selve rykkerskrivelsen vælges af BT, SW og FL. 

 
 
 
Ad 3 Generalforsamling 

 

Generalforsamling afholdes hvis muligt (hvis Sølyst har ledig plads) primo september, og 

FL kontakter Sølyst for at få mulige datoer. 

 

Det blev besluttet at afholde foredraget om Lynetteholmen på generalforsamlingen, hvis 

muligt for foredragsholder. 

 

 

 

Ad 4 Status på sager 

 

Lokalplan 434 for Hyldegårdsvej er blevet delvist ændret af kommunen efter borgermøde. 

 

For Skovshoved Hotel er første forslag afslået af kommunen, men et nyt forslag er under 

opsejling Villabyerne har en artikel i denne uge om hele sagen. FL deltager i møder om-

kring Skovshoved Hotels fremtid. 
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Bakken har ansøgt om udvidelser af miljøgodkendelsen, hvor de mere eller mindre ønsker 

at gå tilbage til, som det var tidligere = en forhøjelse af støjniveauet med 5 dB og udvi-

delse fra 2 til 6 dage for afholdelse af koncerter uden støjbegrænsning. Man kan indsende 

høringssvar senest 25.5., og FL vil lave et udkast, som sendes til kommunen, før indsen-

delse, så det vil afvente svar fra kommunen. Høringssvaret koordineres med ”Dyrehave-

vejsgruppen”, der er opfordret til også selv at sende et høringssvar.  

 

 

 

Ad 5 Fællesrådet 

 

Park & Vej vil blive bedt om at orientere oftere – f.eks. ved gravearbejder, men der er 

endnu ikke kunnet aftales møde med dem. 

 

For Plan & Byg vil der blive afholdt møde med udvalgsformanden ang. liste over sager, der 

kræver politisk tiltag – f.eks. at der lægges en dæmper på alle de nye store byggerier. 

 

 

 

Ad 6 Hvervefremstød 

 

Dette punkt vendes der tilbage til senere. 

 

 

 

Ad 7 Eventuelt 

 

SR ønsker at udtræde som suppleant af bestyrelsen, og Kaj Sidenius (KS) vil træde ind 

som bestyrelsesmedlem. Formel indstilling på den førstkommende generalforsamling. 

 

Praktisk info, som vi har sendt til medlemmerne, gennemgåes af AJ, så vi er sikre på, at 

rådene er rigtige. 

 

 

Næste bestyrelsesmøde blev fastsat til: 

 

Mandag den 19.6.2023 kl. 19 hos Birthe.  

 

 


